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Z Á P I S N I C A 

z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lopúchove, 

konaného dňa 04.02.2024 o 19.00 hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané starostom obce Andrejom Demským v zmysle 

ustanovenia § 12. odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov. 

p. starosta Demský privítal poslancov obecného zastupiteľstva. V prezenčnej listine z celkového počtu 

piatich poslancov sa prezentovali štyria poslanci zastupiteľstva, čím bola splnená podmienka 

nadpolovičnej väčšiny a taktiež skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva je prílohou tejto zápisnice. 

Prítomní poslanci: 4 - Ľuboš Tkáčik (zástupca starostu), Mgr. Jozef Goliaš,  Ing. Milan Novotný a Ján 

Kolesár 

Neprítomní poslanci: 1 -  Stanislav Vavrek (ospravedlnil sa) 

1. OTVORENIE SCHÔDZE 

Návrh programu tejto schôdze spolu s prílohami bol elektronicky zaslaný starostom obce p. Demským. 

Program bol odprezentovaný s tým, že poslancom zastupiteľstva bola ponúknutá možnosť jeho zmien 

a doplnkov. Starosta obce k zaslanému programu neprijal žiadne pozmeňujúce či doplňujúce návrhy od 

poslancov zastupiteľstva ústne a ani v elektronickej forme. 

Program schôdze bol následne odprezentovaný a taktiež aj jednohlasne schválený tak, ako bol pôvodne 

zaslaný starostom obce a ako je uvedený podľa jednotlivých bodov nižšie: 

1. Otvorenie schôdze 

2. Návrhová komisia, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Zapojenie sa do vyhlásených výziev 

Program Slovensko – Zlepšovanie energetickej hospodárnosti a obnovy verejných 

budov 

Výzva predsedu PSK na predkladanie ŽoD na rok 2024  

Výzva poslancov PSK na predkladanie ŽoD na rok 2024  

Program rozvoja vidieka – MAS Sekčov- Topľa  

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

6. Obecná Kanalizácia – prerokovanie spravovania  na základe dokončovacieho procesu ČOV v 

obci Koprivnica 

7. Schválenie hodnoty protipovodňového vozíka – zápis do majetku obce na základe  

Darovacej zmluvy 
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8. Žiadosť o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi pre Jána R. 

 9. Rôzne  

 10. Diskusia  

 11.  Návrh a schválenie uznesenia 

12. Záver 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva v Lopúchove. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

2. NÁVRHOVÁ KOMISIA, URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽA ZÁPISNICE 

p. starosta navrhol komisie v tomto zložení. 

Návrhová komisia: Tkáčik Ľuboš, členovia komisie: Ján Kolesár, Ing. Milan Novotný 

Zapisovateľ zápisnice: Mgr. Jozef Goliaš 

Overovateľ zápisnice: Ing. Milan Novotný 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vytvorenie a zloženie vyššie uvedených pracovných 

komisií. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

Ďalším bodom programu bolo kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcej riadne schôdze Obecného 

zastupiteľstva v Lopúchove konanej dňa 14.12.2023 

 3.1 Fašiangový ples Lopúchov  

p. starosta odprezentoval poslancom záverečný účet Fašiangového plesu, ktorý sa konal v obci 

dňa 27.01.2024. Príjmy a výdavky boli odprezentované s tým, že záverečný účet skončil 

s pozitívnym výsledkom +260 €. 

Po diskusii poslancov, tieto finančné prostriedky budú použité v tomto roku na vytvorenie 

programu MDD pre miestne deti žijúce v obci. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie hospodárenie a finančný výsledok 

Fašiangového plesu a jeho ďalšie použitie miestnym deťom ku MDD v roku 2024. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

3.2 Digitalizácia miestnej knižnice 

p. Demský na základe rozhovoru s miestnou p. knihovníčkou odprezentoval poslancom, že 

aktuálne je o miestnu knižnicu malý záujem zo strany miestnych občanov obce. Preto návrh 

digitalizácie, ktorý by spočíval v zakúpení počítača a digitalizácii kníh knižnice a  evidencie 
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vypožičiavaniach z ručne vypisovaných záznamov na elektronický zápis nie je nateraz potrebná. 

Knižnicu je najprv potrebné miestnym občanom viac spropagovať, aby sa zvýšil záujem o jej 

služby zo strany občanov obce. 

Taktiež v rámci tohto bodu bol prediskutovaný poplatok za vypožičiavanie kníh, ktorý je v 

súčasnosti na úrovni 0,05 € za knihu. 

Po diskusii poslancov sa dohodlo, že poplatok za vypožičanie knihy sa od 01.03.2024 zvyšuje zo 

súčasných 0,05 € na nový poplatok: 0,20 € / kniha. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo poveruje p. starostu Demského, aby prostredníctvom 

miestneho rozhlasu začal viac ponúkať a propagovať služby miestnej knižnice občanom obce. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje od 01.03.2024 zvýšenie poplatku za vypožičanie knihy zo 

súčasného poplatku 0,05 € na poplatok: 0,20 € za jednu knihu. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.3 Prepracovanie obecnej webstránky  

p. Demský na základe prieskumu ponúkol zastupiteľstvu aktuálne možnosti zmeny web stránky 

obce Lopúchov, kde bolo odprezentovaných niekoľko návrhov vrátane ich finančných nákladov. 

Z ponúkaných možností bola odprezentovaná možnosť úplnej zmeny web stránky (náklad cca. 

1000€), potom ponuka súčasného administrátora  na zmenu a doplnenie existujúcej web 

stránky (náklad: cca. 250€) a nakoniec aj možnosť revízie a vylepšenia prostredníctvom 

dodávateľa webových stránok (náklad cca. 250€), ktorú zabezpečuje spoločnosť dobraobec.sk  

Na základe troch prezentovaných návrhov a referencií, poslanci sa nakoniec rozhodli pre 

poslednú možnosť s tým, aby p. starosta ďalej s dodávateľom zistil možnosti prenosu web 

hostingu, cenu služieb a poplatkov a taktiež aj časovú náročnosť samotnej migrácie, možnosti 

administrácie a cenník doplnkových služieb, ktoré by sa mohli touto zmenou implementovať 

do novej web stránky. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo poveruje p. starostu Demského, aby do najbližšieho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva s dodávateľom dobraobec.sk vyžiadal formálnu cenovú 

ponuku a možnosti i ponuku na implementácie ich doplnkových služieb, cenu a možnosti 

ponúkaných riešení, admin poplatky a ročné poplatky a čas realizácie takých služieb. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.4 Registrácia na distribučnom portály VSD 

p. Demský informoval, že registrácia odberných miest obce na portály služieb energetickej 

spoločnosti Východoslovenská distribučná bola úspešná. Po prihlásení na portál VSD je teda 

možnosť si priebežne pozerať a vyhodnocovať priebehové merania spotreby elektrickej energie 

(EE) na jednotlivých odberných miestach v obci. 

p. poslanec Novotný sa podujal, že spolu s p. starostom sa pozrú v mesiaci február cez webové 

rozhranie VSD na jednotlivé odberné miesta a ich odberné čísla. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie úspešnú registráciu na portály služieb 

energetickej spoločnosti Východoslovenská distribučná. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

https://dobraobec.sk/
https://dobraobec.sk/
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3.4 Vysporiadania vlastníckych vzťahov na parcelách pri budove OÚ Lopúchov 

p. starosta informoval poslancov, že na sklonku roku 2023 prijal ústny podnet vlastníka parciel 

pri kultúrnom dome pána Pavla T. na možnosť vysporiadania týchto parciel. 

Po diskusii poslancov, bol prijatý záver, aby pán Pavol T. bol pozvaný na najbližšiu schôdzu 

obecného zastupiteľstva za účelom prvotného vypočutia jeho návrhov, požiadaviek a možností 

riešenia vysporiadania vlastníckych vzťahov. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo poveruje p. starostu Demského, aby formálne informoval a 

pozval pána Pavla T. na najbližšiu schôdzu obecného zastupiteľstva v Lopúchove, kde bude 

poslancami zastupiteľstva prvotne vypočutý jeho návrh. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.5 Inštalácia optickej sieti v obci Lopúchov 

Od poslednej schôdze sa v tejto veci dosť pokročilo. Spoločnosť Wi-net si vyriešila technické 

problémy konektivity a prepojenia svojej siete v Raslaviciach, bez ktorej by optická sieť v obci 

Lopúchov nebola funkčná. 

V mesiaci január 2024 už spustila aj prvotné inštalácie optickej siete miestnym domácnostiam 

v obci Lopúchov, ktoré majú o takú inštaláciu záujem. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie aktuálny stav optickej siete a jej inštaláciu 

v obci Lopúchov. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.6 Ukončenie nedokončených projektov v obci 

V tomto bode prišlo k zmene predošlých schválených návrhov a to hlavne tým, že obec sa môže 

zapojiť do nových posledných výziev predsedu a poslancov PSK. Viac k tejto tému je v bode č. 

4 tejto zápisnice. 

3.7 Váženie odpadových nádob v obci firmou KOSIT 

V tomto bode zatiaľ nedošlo k žiadnemu posunu. Nateraz prebieha testovacia prevádzka 

takého váženia na dvoch miestach, no zatiaľ dodávateľ týchto služieb firma KOSIT 

neinformovala o dostupnosti týchto služieb v našej obci. Poslanci zastupiteľstva a starosta obce 

budú túto agendu priebežne ďalej monitorovať počas roka 2024. 

 

4. ZAPOJENIE SA DO VYHLÁSENÝCH VÝZIEV 

V tomto bode p. Demský informoval poslancov o aktuálnych možnostiach a prijatých výzvach, kde je 

možné požiadať o nenávratné finančné prostriedky (NFP) cez výzvu Program Slovensko – Zlepšovanie 

energetickej hospodárnosti a obnovy verejných budov a taktiež boli prijaté aj dve výzvy vydané 

Prešovským samosprávnym krajom (PSK) a taktiež aj jedna výzva Programu rozvoja vidieka, ktorú 

vydala MAS Sekčov - Topľa. 

Program Slovensko – Zlepšovanie energetickej hospodárnosti a obnovy verejných budov – p. starosta 

informoval, že táto možnosť bola už prvotne prediskutovaná so zástupcom spoločnosti Energia plus. Po 

prediskutovaní s poslancami zastupiteľstva sa zastupiteľstvo zhodlo, aby p. starosta prezistil ďalšie 

možnosti a možné termíny pre podanie tejto žiadosti o NFP. Tu by sa najprv riešila projektová 
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dokumentácia (PD) za účelom zníženia energetickej náročnosti budovy miestneho OÚ, výmena okien, 

kotolne, zateplenie vonkajšej fasády budovy, klimatizácia, výťahová šachta, atď. Taktiež je potrebné 

zistiť celý postup vypracovania samotnej žiadosti, časovú náročnosť, verejné obstarávanie, poplatkov, 

financovania, spoluúčasti obce, a iných s tým spojených nákladových oprávnených či neoprávnených 

položiek. 

Výzva poslancov PSK – pri tejto výzve resp. možnosti sa prediskutovala možnosť výmeny miestneho 

vianočného osvetlenia resp. vianočnej výzdoby už inštalovanej v obci. Súčasná vianočná výzdoba je 

v celej obci veľmi zastaralá a už aj po svojej životnosti, preto by sa žiadalo prostredníctvom tejto výzvy 

ju vymeniť za novú, modernejšiu. Keďže táto výzva sa kategorizuje do jednotlivých kategórii, p. starosta 

pri tejto výzve musí sa informovať do akej kategórie projektu v rámci tejto výzvy by sa výmena 

osvetlenia mohla zaradiť. 

Podanie projektu pri tejto výzve by sa riešil prostredníctvom pána Paľu, ktorý má s touto formou 

podávania skúsenosti. Cena samotného projektu sa odhaduje na približne 100€. 

Príspevok PSK pri tejto výzve môže byť poskytnutý do výšky 2.000 €, spoluúčasť žiadateľa pri tejto výzve 

je 20% a financovanie je refundáciou, takže obec by musela financovať tento projekt z vlastných 

zdrojov, kde by sa suma projektu sa refundovala po ukončení projektu. 

Výzva predsedu PSK – pri tejto výzve resp. možnosti sa prediskutovala možnosť dokončenia fasády 

a strechy na objekte miestnej obecnej knižnice. Budova je nedokončená a je potrebné na nej dokončiť 

fasádu a urobiť sanáciu strechy resp. jej krytiny. 

Projekt by spadal v rámci PSK do kategórie kultúra, takže z pohľadu kategórie nebol by problém splniť 

požiadavky tejto žiadosti. 

Podanie projektu pri tejto výzve by sa riešil prostredníctvom pána Paľu, ktorý má s touto formou 

podávania skúsenosti. Cena samotného projektu sa odhaduje na približne 100€. 

Príspevok PSK pri tejto výzve môže byť poskytnutý do výšky 5.000 €, spoluúčasť žiadateľa pri tejto výzve 

je 20% a financovanie je refundáciou, takže obec by musela financovať tento projekt z vlastných 

zdrojov, kde by sa suma projektu sa refundovala po ukončení projektu. 

Program rozvoja vidieka – MAS Sekčov - Topľa – v tejto výzve, kde je alokácia cca. 21.700€ v kategórii 

Vidiecke cesty a chodníky by sa mohlo realizovať dokončenie rozpracovaných chodníkov v obci. 

Konkrétne presné lokálne miesta a o ktoré trasy chodníkov by sa jednalo by bolo následne 

konzultované a schvaľované na základe PD a schváleného rozpočtu žiadosti. 

Verejné obstarávanie je potrebné, taktiež je k žiadosti potrebná aj PD, ktorú treba samostatne dať 

projektantovi vypracovať a uhradiť. Okrem toho, samotný projekt resp. žiadosť by mohol spracovať p. 

Paľa, kde jej cena sa odhaduje na približne 1.000€ 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo poveruje p. starostu Demského, aby čo najskôr sa formálne 

informoval a urobil všetky potrebné úkony spojené s podaním všetkých štyroch vyššie spomenutých 

projektov tak, aby boli splnené všetky podacie lehoty a bola zabezpečená potrebná dokumentácia či 

vypracované žiadosti pre ich podanie. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

5. NÁVRH PLÁNU KONTROLNEJ ČINNOSTI NA 1. POLROK 2024 
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Hlavná kontrolórka obce Ing. Šuťáková písomne poslala zastupiteľstvu návrh plánu kontrolnej činnosti 

na 1. polrok roku 2024, ktorý prítomní poslanci prediskutovali a schválili. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok roku 2024 ako 

bol písomne zaslaný kontrolórkou obce Ing. Šuťákovou. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

6. OBECNÁ KANALIZÁCIA – PREROKOVANIE SPRAVOVANIA  NA ZÁKLADE DOKONČOVACIEHO 

PPROCESU ČOV V OBCI KOPRIVNICA 

ČOV v obci Koprivnica je už pred finálnym dokončením a kolaudáciou.  

p. Demský informoval, že na základe predbežných informácií, ktoré obdržal, pred spustením ČOV 

v Koprivnici, buď budeme musieť za našu obec vymenovať prevádzkovateľa inštalovanej kanalizácie, 

alebo kanalizácia v obci bude spravovaná inou organizáciou, ktorá bude kanalizáciu formálne 

prevádzkovať a riešiť prípadné poruchy či napojenia. Navyše, v prípade prevádzkovania kanalizácie 

treťou stranou, musela by sa riešiť možnosť jej odkúpenia, aby ju tretia strana dostala do vlastníctva. 

Aj s jedným či druhým riešením je spojené financovanie, ktoré sa premietne do istých nákladov, ktoré 

bude znášať buď obec alebo jej občania. Obecné zastupiteľstvo prediskutovalo tento bod a navrhlo 

starostovi obce, aby s prevádzkovateľom ČOV Koprivnica začal jednanie za účelom získania formálnych 

možností a benefitov pre občanov či samotnú obec, ak by sme sa rozhodli buď pre prvú alebo druhú 

možnosť. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo poveruje p. starostu Demského, aby začal formálne rozhovory 

s prevádzkovateľom ČOV Koprivnica a na najbližšom zastupiteľstve obce informoval o ponúkaných 

možnostiach či možných riešeniach prevádzkovania ČOV. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

7. SCHVÁLENIE HODNOTY PROTIPOVODŇOVÉHO VOZÍKA – ZÁPIS DO MAJETKU OBCE NA 

ZÁKLADE  DAROVACEJ ZMLUVY 

Protipovodňový vozík by sa mal po piatich rokoch od darovania zapísať do majetku obce. Za týmto 

účelom sa potrebuje zistiť teraz jeho aktuálna hodnota, aby sa mohol tento zápis uskutočniť. 

Z dostupných zdrojov bolo poslancom komunikované, že v minulosti sa podobný prípad zápisu do 

majetku a stanovanie hodnoty riešili tak, že zostatková hodnota sa určila odčítaním 38% hodnoty 

z  obstarávacej ceny podobného zariadenia. Zastupiteľstvo sa aj v tomto prípade taktiež zhodlo na 

rovnakom postupe. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje hodnotu protipovodňového vozíka na úrovni 38% z jeho 

obstarávacej ceny a poveruje starostu obce ďalej takto konať v zápise tohto zariadenia do majetku 

obce. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 4, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

8. ŽIADOSŤ O JEDNORAZOVÚ DÁVKU V HMOTNEJ NÚDZI PRE OBČANA JÁNA R. 

p. starosta informoval, že žiadateľ mu osobne doručil písomnú žiadosť s dátumom 31.01.2024, kde 

žiada o poskytnutie jednorazového finančného príspevku, ktorý by bol použitý na náklady spojené 
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s bývaním (úhrada energií). Ako žiadateľ vo svojej žiadosti ďalej uviedol, vzhľadom k tomu, že vyčerpal 

už všetky možnosti, ako si zabezpečiť príjem, a taktiež aj všetky nároky na finančnú pomoc od štátu, 

žiada o kladné vybavenie svojej žiadosti. 

Žiadosť bola poslancami zastupiteľstva prediskutovaná aj v súvislosti s kladným vybavením rovnakej 

žiadosti toho istého žiadateľa, kde v roku 2023 bola žiadateľovi poskytnutá jednorazová dávka 

v hmotnej núdzi vo výške 300 €. 

Poslanci žiadosť žiadateľa zobrali na vedomie, no v rámci projektových aktivít obce v roku 2024 sa 

prediskutovali finančné možnosti obce s tým, že nateraz v obci sú potrebné finančné prostriedky na ich 

realizáciu, kde navyše treba aj plniť ďalšie kompetencie obce nielen voči ďalším sociálne slabším 

občanom, ale aj deťom a mládeži. 

Žiadosť žiadateľa bola zastupiteľstvom zamietnutá. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo zamieta žiadosť žiadateľa Jána R. o jednorazovú dávku v hmotnej 

núdzi a poveruje starostu obce, aby o tomto stanovisku písomne žiadateľa informoval. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 3, proti hlasovali : 1, zdržali sa : 0 

9. RÔZNE 

9.1 Vrátenie preplatkov za EE a plyn  

V tomto bode p. Demský informoval poslancov, že v mesiaci január 2024 boli na bežný obecný 

účet vrátené preplatky elektrickej energie a plynu na základe ročného vyúčtovania obecných 

odberných miest. Výška preplatkov sa pohybuje na úrovni 4.500 € 

Na základe diskusie, bolo p. starostovi navrhnuté, aby zaslané prostriedky z vratky energií 

a ušetrené prostriedky na bežnom účte by sa mohli použiť na čiastočné splatenie úverového 

dlhu obce. 

9.2  Termíny viazanosti zmlúv na obecných odberných miestach EE a plynu 

p. poslanec Novotný požiadal, aby sa nezabudlo pozrieť sa na termíny viazanosti na jednotlivých 

obecných odberných miestach. Spolu s p. starostom by sa mali v priebehu mesiaca február na 

to pozrieť, aby sa následne prediskutovala možnosť revízie či zmeny dodávateľov EE a plynu. 

9.3 Hospodárenie s majetkom obce 

Poslanci prediskutovali ďalšie nakladanie s majetkom obce, konkrétne poplatky za prenájom 

Kultúrneho domu (KD), či prenájom ďalších obecných zariadení ako napr. minibus, zariadenia 

vlastnené obcou, a podobne. 

Keďže na poslednej schôdzi sa prediskutovala možnosť zvýšenia poplatkov za prenájom KD 

(miestny občania za poplatok 50€, iní poplatok: 100 €) zatiaľ tie poplatky neboli formálne 

implementované. p. poslanec Tkáčik navrhol, či by sa  poplatok za prenájom KD nemal riešiť 

schvaľovaním VZN radšej ako by sa mal riešiť uznesením. 

Čo sa týka poplatkov za prenájom KD, pán starosta by mal prezistiť aktuálnu legislatívu 

a súčasný stav a následne by na najbližšej schôdzi informoval poslancov, ako riešiť tento bod 

ďalej. 
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10. DISKUSIA 

V diskusii neboli poslancami zastupiteľstva prezentované žiadne iné podnety či návrhy, ktoré by mali 

byť zaradené do zápisnice schôdze. 

 

11. NÁVRH NA SCHVÁLENIE UZNESENIA 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. Návrh uznesenia je samostatnou prílohou tejto 

Zápisnice. 

  

12. ZÁVER 

p. starosta poďakoval všetkým poslancom za účasť a za prezentované informácie či diskusiu. Najbližšie 

by sa zastupiteľstvo malo stretnúť koncom mesiaca február resp. začiatkom marca. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Lopúchove, dňa: 04.02.2024 

 

 

 

 

------------------------------------------      --------------------------------------- 

 

Zápisnicu vyhotovil: Mgr. Jozef Goliaš    Zápisnicu overil : Ing. Milan Novotný 

 


